
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 754

Kan ministeren bekræfte, at hæftelsen efter aftalen mellem Finans Danmark og Skattemi-

nisteriet om nettoindeholdelse er betydeligt smallere end efter den nu ophævede bank-

ordning, idet bankerne efter den nye aftale alene hæfter for sager rejst på grundlag af

stikprøver udtaget kort efter udbyttebetalingen, men ikke hvis den uretmæssige tilbage-

betaling af udbytteskat opdages på et senere tidspunkt? Eller med andre ord: Kunne hæf-

telse gøres gældende mod Nordea i HOOP-sagen, hvis de nye regler havde været gæl-

dende dengang udbyttet blev udbetalt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. september 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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